



内蒙古鹿王羊绒有限公司

INNER MONGOLIA KINGDEER CASHMERE CO., LTD

公司始创于 1985 年，注册资金为 3.5 亿元。目前已经形成了中国包头本部、非洲马达加斯加针织工厂及东南亚柬埔寨针织工厂共计 3 个生产基地，可年产 500 万件羊绒衫，主要贸易国家遍布欧美、日韩等国，是羊绒行业、内蒙古自治区的出口大户和支柱企业。公司多年来坚持以羊绒生产加工为主，以质量为本，把“做好产品、创建品牌”理念贯穿到了生产经营的全过程。经过 30 年来的“引进来创业”和“走出去发展”，在羊绒行业中多个领域取得了骄人的业绩：荣获“中国驰名商标”、“中国名牌产品”、“国家级农业产业化龙头企业”、“国家级企业技术中心”、“国家级高新技术企业”、“内蒙古自治区主席质量”奖；截止目前，公司拥有国家级专利技术 35 项、获“国家科技进步二等奖”1 项、省市级科技奖 24 项。公司致力成为世界一流的羊绒服饰品牌和领先企业。

The Company was founded in 1985, It's registered capital is 350,000,000RMB. It has three production bases located at home and abroad, ie: Inner Mongolia King Deer Cashmere Co Ltd is in Baotou headquarter, King Deer Madagascar Knitting Factory is in Africa and King Deer Cambodia Knitting Factory is in Cambodia Southeast Asia. the Annual capacity is 5000000 pieces cashmere sweater. It's major trading countries are spread over Europe, America, Japan, South Korea and other countries. It is the largest cashmere exporter and backbone enterprise in cashmere industry in Inner Mongolia Autonomous Region. The company mainly insists on cashmere producing over these years, and taking quality as their fundamental, Making perfect product and creating brand is run through the whole process of their production operation. Upon 30 years of attracting foreign investment for starting good business and going abroad to invest for further development, we have acquired outstanding achievement in many fields of cashmere industry, such as: "China Famous Trademark", "State-Level Enterprise Technology Center", "Provincial Quality Award".

Up to now, The company has gained 35 national patents, and 1 national science and technology progress second prize and 24 provincial and municipal science and technology award. The company is committed to become the world first class cashmere apparel brands and leading enterprise.



公司地址：包头市东河区巴彦塔拉大街东河桥南

联系方式：0472-4172523

网址：www.kingdeer.com.cn